

Title (en)
Ironing appliance.

Title (de)
Bügelgerät.

Title (fr)
Dispositif à repasser.

Publication
EP 0413253 A1 19910220 (DE)

Application
EP 90115257 A 19900808

Priority
DE 8909827 U 19890816

Abstract (en)

What is described is an ironing appliance (1) which, as is customary in these ironing appliances, has a body (2), a heatable ironing soleplate (3), provided especially with steam outlet ports, and a grip (5) for the user's hand. To design an ironing appliance of this type in such a way that it can also work in a simple and effort-saving way on oblique or vertical surfaces, it is proposed that the grip (5) project outwards at least by a portion beyond the ironing soleplate (3) and that the gripping region (5a) of the grip, which has to be grasped by the user's hand, be arranged on this projecting portion of the grip (5). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Bügelgerät (1) beschrieben, das, wie bei diesen Bügelgeräten üblich, einen Körper (2), eine beheizbare, und insbesondere mit Dampfaustrittsöffnungen versehene Bügelsohle (3) und einen Griff (5) für die Hand des Benutzers aufweist. Um ein derartiges Bügelgerät so auszustalten, daß mit ihm einfach und kraftsparend auch an schrägen oder senkrechten Flächen gearbeitet werden kann, wird vorgeschlagen, den Handgriff (5) zumindest mit einem Teilstück über die Bügelsohle (3) nach außen vorstehen zu lassen und den Griffbereich (5a) des Handgriffes (5) der vom Benutzer mit der Hand ergriffen werden muß, an diesem überstehenden Teilstück des Handgriffes (5) anzutragen.

IPC 1-7
D06F 75/30; D06F 75/34; D06F 75/38

IPC 8 full level
D06F 75/30 (2006.01)

CPC (source: EP)
D06F 75/30 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2205595 A1 19740531 - SUNBEAM CORP [US]
- [X] US 1563591 A 19251201 - ALBERTINE RUELLAND
- [X] US 3755649 A 19730828 - OSROW L
- [A] US 3269040 A 19660830 - DIKOFF JOSEPH K
- [A] US 2458530 A 19490111 - DAVID RESNICK

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8909827 U1 19890928; EP 0413253 A1 19910220

DOCDB simple family (application)
DE 8909827 U 19890816; EP 90115257 A 19900808